

Title (en)

POROUS CLAY POTTERY CONTAINER WITH VOLATILE FLUID.

Title (de)

BEHÄLTER AUS PORÖSE TÖPFERWARE MIT FLÜCHTIGEN FLÜSSIGKEITEN.

Title (fr)

CONTENEUR DE POTERIE EN ARGILE POREUX AVEC FLUIDE VOLATILE.

Publication

EP 0173687 A1 19860312 (EN)

Application

EP 84901936 A 19840517

Priority

- AU 112183 A 19830830
- AU 940083 A 19830518

Abstract (en)

[origin: WO8404459A1] A hollow clay pottery container (10) having an opening (14) characterised in that the hollow clay pottery container (10) has an outer wall (12), contains a quantity of active fluid (22), the opening is sealed, the clay pottery of the container has been fired at a temperature below the vitrification point of the clay so that the clay pottery is permeable to vapour emitted from the active fluid (22) and the container (10) is arranged so that the vapour can permeate through the outer wall (12) thereof.

Abstract (fr)

Conteneur de poterie en argile creux (10) possédant une ouverture (14) caractérisé par le fait que le conteneur de poterie en argile creux (10) possède une paroi extérieure (12), qu'il contient une certaine quantité de fluide actif (22), que l'ouverture est scellée, que la poterie en argile du conteneur a été cuite à une température inférieure au point de vitrification de l'argile si bien que la poterie en argile est perméable à la vapeur émise par le fluide actif (22) et que le conteneur (10) est disposé de façon à permettre à la vapeur de filtrer à travers sa paroi extérieure (12).

IPC 1-7

A61L 9/04; A61L 9/12

IPC 8 full level

A61L 9/04 (2006.01); **A61L 9/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61L 9/046 (2013.01); **A61L 9/12** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8404459A1

Cited by

WO2022248114A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8404459 A1 19841122; EP 0173687 A1 19860312

DOCDB simple family (application)

AU 8400087 W 19840517; EP 84901936 A 19840517